
Zápis z členské schůze oblasti č. 2 

 Českomoravského klubu chovatelů barvářů 

 

Konané dne 7.3.2024 v Ploužnici 

 

Přítomni: L. Vodolan, J. Richtrmoc, L. Kitzler, M. Šírlo, I. Brát, V. Langr, J. Mejsnar B. Mlejnek, 

V. Šírlová, K. Malinovský, P. Selinger, V. Beránek 

 

Omluveni: M. Kubiš, J. Plíšek, V. Hubíková, B. Šindelář, J. Trnobranský,  

 

Program: 1. informace o dění v ČMKCHB 

                  2. volby aktivisty 

                  3. volba delegátů na konferenci ČMKCHB 

                  4. návrh kandidátů da výboru klubu 

                   5. plán akcí na rok 2024 

                   6. diskuse  

 

Aktivista V. Beránek přivítal přítomné a poděkoval za účast. Bohužel se však nesešla usnášení 

schopná většina, a tak bylo rozhodnuto o hlasování emailem.  

Kolega L. Vodolan seznámil zasedající o aktuálním průběhu události v klubu nejen ve vztahu 

k ČMKU a ČMKJ. Informoval o přípravách konference klubu konané 20.4.2024 v Kostelci nad 

Černými lesy. 

Jediným kandidátem na funkci aktivisty oblasti č. 2 zůstal V. Beránek a vzhledem k počtu 

zúčastněných slíbil obeslat všechny členy oblasti s žádostí o hlasování emailem, a to i osobách 

později navrženými. 

 Těmi se na základě všech přítomných stali kandidáti na delegáty letošní konference ČMKCHB 

pan L. Vodolan, M. Kubiš, V. Beránek. Jako náhradník pan M. Šírlo. 

 Členská schůze se také shodla na návrhu na člena nového výboru klubu člena naší oblasti 

pana Luboše Vodolana na funkci poradce chovu pro bavorského barváře. Dále schůze 

navrhuje na členy nového výboru klubu pány Jaroslava Nerada, Ladislava Varvařovského, 

Marka Krause a Otu Buršíka v jejich současných funkcích.  



Dále byly projednány termíny Předběžných zkoušek a výcvikových dnů v naší oblasti. 

Výcvikové dny budou konat dva. První 12.10.2024 na Kristiánově a druhý týden poté 

19.10.2024 na Skelné huti. Byla dohodnuta forma spolupráce členů na zajištění obou akcí.  

Následně jsme se dohodli na pořádání další i následujících jarních členských schůzí oblasti č. 

2 a to vždy každý 3. pátek v měsíci květnu od 18ti hodin. Místo srazu, stejně jako jiné důležité 

informace, bude členům zasláno emailem, nebo přes skupinu na sociální síti. 

Závěrem proběhla volná diskuse přítomných na téma klubu blízká.  

 

V následném týdnu mi byly doručeny emaily 20ti členů oblasti, kteří všichni hlasovali PRO 

navržené kandidáty. Tímto byl schválen V: Beránek na funkci aktivisty oblasti č. 2 na dalších 5 

let a potvrzeni schválení delegáti i navržení členové nového výboru.   

 

Barvářům zdar!  


